
How to mount your system onto wall
The wall mounting instructions are only for use by qualified wall
mounting personnel.
Ask a qualified person to help you with the wall mounting, which
includes drilling holes on the wall and mounting the set onto wall.
What else you’ll need?
Drilling tools (e.g. an electrical drill).
Find a suitable location for mounting and complete the necessary
rear connections.
The person for wall mounting should:
- learn about the piping, wiring and other relevant information
inside your wall, to avoid unexpected damage;
- choose suitable drilling tools according to the drilling require-
ments;
-take other precautions necessary for the wall mounting work.

A Mounting your main unit onto wall
IMPORTANT!
- Leave adequate space on both sides of the main unit to
facilitate disc door openning!

1 Find an appropriate location on the wall and use the wall mounting bracket for
the main unit as a template to drill four 6mm-diameter holes.

2 Secure fours screws (supplied) in the holes .

3 Hook the main unit onto the bracket.

B Mounting your speakers onto wall

1 Detach the stand from any speaker. Place the detached screws aside for step 3.

2 Drill two 6mm-diameter holes at the chosen locations on the wall, with 46mm
between them.

3 Secure the screws (obtained from step 1) in the holes respectively, leaving the
screws 5mm proud of the wall.

4 Install the bracket on the speaker with screws as shown.

5 Hook and mount the speaker in place.

Repeat the steps above to mount the other speaker.

C Install the DIN cable and cabling channel (optional)
onto wall

1 Fix the bottom half of the DIN cable on the wall with screws as shown.

2 Guide the DIN cable between the main set and the subwoofer into the cabling
channel.

3 Fit the upper half of the cabling channel on the bottom piece as shown.
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Comment fixer votre chaîne au mur ?
TLes instructions de fixation murale sont exclusivement destinées
à des personnes qualifiées.
Demandez l'aide d'une personne qualifiée pour la fixation murale,
car cela implique de percer des trous dans un mur avant d'y fixer
la chaîne.
Autres éléments nécessaires
Outils de perçage (par ex. perceuse électrique)
Repérez un emplacement adapté à la fixation et procédez aux
raccordements arrière nécessaires.
Demandez à une personne qualifiée de vous aider à fixer l'appareil
au mur. Cette personne devra :
- se renseigner sur la plomberie, le câblage et autres informations
pertinentes concernant le mur, afin d'éviter tout accident ;
- choisir les outils adaptés aux besoins de perçage ;
- prendre toutes les précautions nécessaires à la fixation au mur.

A Fixation de l'unité principale au mur
IMPORTANT!
- Aménagez un espace suffisant des deux côtés de l'unité
principale pour faciliter l'ouverture du tiroir-disque.
1 Percez deux trous de 6 mm de diamŹtre aux emplacements souhaités sur le
mur, en les espaćant de 155 mm.
2 Fixez les chevilles et les vis au mur, de maniŹre ą ce que les vis dépassent de
5 mm du mur.
3 Accrochez l'unité principale aux vis.

B Fixation des enceintes au mur
1 Percez deux trous de 6 mm de diamŹtre aux emplacements souhaités sur le
mur, en les espaćant de 46 mm.
2 Fixez les chevilles et les vis au mur, de maniŹre ą ce que les vis dépassent de
5 mm du mur.

3 Fixez le support ą l'enceinte ą l'aide des vis, comme indiqué sur l'illustration.

4 Accrochez et fixez les enceintes.

Reprenez les étapes ci-dessus pour fixer l'autre enceinte.

C Fixez le câble DIN et le chemin de câbles sur le mur.

1 Fixez la partie inférieure du chemin de câbles sur le mur, à l'aide des vis,
comme indiqué sur l'illustration.

2 Placez le câble DIN reliant l'unité principale et le caisson de basses dans le
chemin de câbles.

3 Fixez la partie supérieure du chemin de câbles sur la partie inférieure, en
respectant le sens de la flèche.
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